

الشروط والأحكام - عرض (فرنسا) Printemps Printemps (France) – Terms & Conditions

- Offer valid from 24 June until 31 December 2027.
- Enjoy exclusive benefits including personalized welcome service, tax refund services, rooftop gourmet break and personal shopping assistance.
- Offer is available to eligible Visa cardholders upon registration in the Printemps loyalty programme.
- Valid once per eligible Visa cardholder.
- Benefits are subject to availability.
- Offer cannot be combined with other promotions, discounts or sales.
- Cardholders are eligible for a 12% tax refund on purchases starting from EUR 101. The Foreign currency equivalent to the SAR value is variable as per the FX rate and currency used.
- The offer is not valid on purchases from non-participating brands, the
- يسري العرض من 24 يونيو حتى 31 ديسمبر 2027.
- استمتع بمزايا حصرية تشمل خدمة استقبال مخصصة، وخدمات استرداد الضريبة، واستراحة في المطعم المطل على السطح، وخدمة المساعدة في التسوق.
- العرض متاح لحاملي بطاقات Visa المؤهلين بعد التسجيل في برنامج الولاء الخاص بـ Printemps.
- العرض صالح لمرة واحدة لكل حامل بطاقة مؤهل.
- المزايا تخضع للتوافر.
- لا يمكن دمج العرض مع أي عروض أو خصومات أو تخفيضات أخرى.
- يحق لحامل البطاقة الاستفادة من استرداد ضريبة بنسبة 12% على المشتريات التي تبدأ من 101 يورو، "يمكن لسعر المنتج / الخدمة التأثير بالتغيرات في سعر صرف العملات الأجنبية.
- لا يسري العرض على العلامات التجارية غير المشاركة، ومتجر الكتب، ومنافذ الأطعمة والمشروبات، والخدمات، والتبرعات، وقسائم وبطاقات الهدايا الخاصة بـ Printemps،

bookstore, food and beverage outlets, services, donations, Printemps vouchers and gift cards, purchases made through the Printemps website, Vintage Luxury Products, and cannot be combined with any other promotions, discounts, or special offers.

والمشتريات المنفذة عبر موقع Printemps الإلكتروني، ومنتجات Vintage Luxury ، ولا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أو مزايا ترويجية أخرى.

- تطبق الشروط والأحكام.
- يبدأ معدل النسبة السنوية من 42.31% بناءً على مبلغ أساسي 10,000 ر.س.

- Terms and conditions apply.
- Annual Percentage Rate (APR) starts from 42.31%, based on a principal amount of SAR 10,000.